
Memo bomenkap t.p.v. onderstation Zutphen (Voorsterallee 74D) 

 

Ten behoeve van de realisatie van een Centraal Diensten Gebouw (CDG) in opdracht van 
TenneT willen wij graag de bomen meegenomen in deze vergunning kappen. In de 
inventarisatie lijst is te zien dat het gaat om de bomen 7, 8 en 9 buiten de hekken, en de 
bomen 845 t/m 872 binnen de hekken. Binnen de hekken is er een inventarisatie 
uitgevoerd in het verleden. Deze gegevens zijn voor de volledigheid meegenomen. Buiten 
de hekken is een inventarisatie uitgevoerd door Antea. Hier moeten 3 bomen plaats 
maken voor een nieuw te realiseren inrit. Alle bomen zijn nog eens opnieuw gemeten en 
getaxeerd in het rapport van de Boom Inspecteurs (25 juli 2024). Hierin zijn de meest 
actuele maatvoeringen aangegeven.   

Samen met Richard Belshof van de gemeente Zutphen is gekeken of er in de buurt van 
het onderstation ruimte was voor herplant. Dit was op het terrein technisch niet mogelijk 
vanuit ons. En om het terrein heen was het niet mogelijk vanuit de gemeente. Verder is 
door de heer Belshof aangegeven dat de bomen binnen de hekken niet herplant hoeven 
te worden. De drie bomen die gekapt gaan worden op gemeentelijke gronden moeten 
wel herplant worden (in de vorm van een donatie aan het bomenfonds). De heer Belshof 
heeft aangeven dat de afdeling beheer en onderhoud moet aangegeven wat de grootte 
van dit bedrag zal zijn (indicatie afgegeven van circa 1600 euro de boom). Wel werd 
aangegeven dat deze vergunning al aangevraagd kon worden. Zodat dit in de 
proceduretijd door de gemeente Zutphen aangeleverd kon worden.  

 

Hopende u voldoende geïnformeerd te hebben. 

Ahmed Ali 
Omgevingsmanager.  


